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Местни избори 

осеМ ПАртии, Пет КоАЛиЦии и еДин иниЦиАтиВен КоМитет УЧАстВАХА 
В Местните избори. зА КМет нА обЩинАтА беШе избрАнА ГосПоЖА 

МАриЯ ГВозДеЙКоВА-зЛАтеВА от КоАЛиЦиЯ „ГрАЖДАни зА обЩинАтА“

По време на проведените местни избори 
на територията на община Твърдица работиха 
19 секционни избирателни секции. На  първия 
тур, който се проведе на 29 октомври,  право да 
гласуват имаха 10 900 избиратели. В общинска-

та избирателна комисия за участие в местните 
избори бяха регистрирани осем партии, пет коа-
лиции и един Инициативен комитет за кметство 
Бяла паланка.

на стр. 7

КМЕТЪТ НА ОБЩИНАТА ГОСПОЖА 

МАРИЯ ГВОЗДЕЙКОВА-ЗЛАТЕВА 

ВСТЪПИ В ДЛЪЖНОСТ

ноВоизбрАните обЩинсКи сЪВетниЦи и КМетоВе 
ПоЛоЖиХА КЛетВА

ВСТЪПИТЕЛНО СЛОВО НА Г-ЖА МАРИЯ ГВОЗДЕЙКОВА-ЗЛАТЕВА 
ПРИ ПРИЕМАНЕ НА СИМВОЛИТЕ НА МЕСТНАТА ВЛАСТ

Уважаеми господин Областен управител, 
уважаема госпожо председател на Общинска 
избирателна комисия, уважаеми общински съ-
ветници, уважаеми граждани на община Твър-
дица, скъпи гости,  поемам много отговорно 
новата си роля и заявявам, че ще управлявам 
прозрачно и достойно. Ние разбираме колко 
много очаква всеки един от нас и ще рабо-
тим мотивирано, за да изпълним тези високи 
очаквания и заедно да се борим с предизви-
кателствата на бъдещето. Общината, това са 
хората, техните мечти и възможността да ги 
реализират. Това, което аз се ангажирам е на-
шите каузи да продължат, да даваме пример и 
да създаваме красива заобикалящата ни среда. 

Нашата община трябва да е гостоприемна 

към всички хора, които мечтаят смело и ис-
кат да участват в нейното управление и по-
добряването й. За мен е важно да бъда кмет 
на всички жители на община Твърдица. Има-
ме амбицията да върнем доверието. Ние ще 
се водим от това, кое е добро за гражданите 
–  това е основен принцип и ще се подсещаме 
всеки ден, за кого работим. Оценявам, че ни е 
гласувано огромно доверие и на мен, и на хо-
рата зад мен, и ще работим много усърдно, за 
да докажем, че наистина си е заслужавало. Ще 
служим достойно на всички! Благодаря Ви!

За приоритетите в работата на 
новоизбрания кмет на общината 

Мария Гвоздейкова-Златева – на стр. 4

Със заповед на министъра на вътрешните работи 
Калин Стоянов от края на м. октомври главен инспек-
тор Денчо Чомаков, началник на РСПБЗН в Твърдица, 
пое поста директор на Регионална дирекция „Пожар-
на безопасност и защита на населението” в Сливен. 
Той бе представен официално от главен комисар 
Александър Джартов, директор на Главна дирекция 
„ПБЗН” – МВР.

Продължава на стр. 7

КОМИСАР ДЕНчО чОМАКОВ ОГЛАВИ ПОЖАРНАТА В СЛИВЕН

КуРСАНТ СЕРЖАНТ ЗЛАТИНА ГЕНчЕВА 
СПЕчЕЛИ СРЕБЪРЕН МЕДАЛ НА 

шАМПИОНАТ В АНГЛИЯ 

На стр. 6

На 10.11.2023 г. от 10.30 часа в голя-
мата зала на НЧ „ Св. Св. Кирил и Методий 
1914“ се проведе тържествена сесия  на 
новоизбрания Общински съвет – Твърдица. 

На сПециалНа цереМоНия 
встъПиха в длъжНост 

новоизбраният кмет на Община Твър-
дица г-жа Мария Йорданова Гвоздейкова 
– Златева, кметовете на населените места и 
общинските съветници. Областният управи-
тел Маринчо Христов  ръководи работата на 
сесията. Гости  бяха  г-н Кирил Аврамов – 
главен секретар на Област Сливен  и много 
граждани.

Председателят на Общинската изби-
рателна комисия г-жа Милена Димитрова 
обяви 

иМеНата На НовоиЗбраНите 

кмет на Община Твърдица, общински съвет-
ници и кметове на населените места. Всич-
ки заедно положиха своята тържествена 
клетва.

Временно изпълняващият длъжността 
Кмет на Община Твърдица г-н Антон Дра-
ганов връчи на г-жа Мария Гвоздейкова – 
Златева  символите на общинската местна 
власт – огърлицата и ключа на Община Твър-
дица, като й пожела успешен мандат. 

В своето обръщение към гражданите 
г-жа  Мария Гвоздейкова – Златева  заяви 
основните принципи, върху които ще гради 
управлението на общината през следващите 
години: „Приемам много отговорно нова-
та си роля и заявявам, че ще управляваме 
прозрачно и достойно. Оценявам, че ни е 
гласувано огромно доверие,  на мен и на 
хората зад мен. Ще работим много усърдно, 
за да докажем, че наистина си е заслужава-
ло. Ще служим достойно на всички.“ – каза 

тя в своето обръщение.
По традиция най-възрастният общински 

съветник, г-н Христо Султанов, ръководи 
работата на сесията при дневен ред от две 
точки: 1. Избор на председател на Общин-
ски съвет Твърдица и 2. Разни /други въпро-
си/. С тайно гласуване в присъствието на 
комисия от трима членове бе избран 

Новият Председател На 
общиНски съвет 

– г-н Мирослав Дяков. Той благодари 
за гласуваното му доверие и пожела пол-
зотворна работа на новия Общински съвет 
и на Общинска Администрация в лицето на 
кмета г-жа  Мария Йорданова Гвоздейкова 
– Златева.   

По втора точка от дневният ред об-
щинските съветници избраха членовете на 
временната Комисия за изработването на 
правилник за организацията и дейността на 
Общинския съвет.

След закриване на тържествената сесия 
новоизраният кмет госпожа Мария Гвоз-
дейкова – Златева бе посрещната пред сгра-
дата на Община Твърдица от служители на 
Общинска Администрация и много гражда-
ни. Свещеноиконом Иван Стойнов отслужи 

литурГия  За Здраве, берекет 
и усПешеН МаНдат.  

По стара традиция с хляб и сол и менче 
с вода  госпожа Гвоздейкова – Златева вле-
зе в сградата на Община Твърдица и пое към 
своя мандат 2023-2027 година.

Приветствия и изказвания 
от тържествената сесия – на стр. 2

решения на обс – на стр. 7
Фоторазказ - на стр. 8

чИТАЛИЩНИ ДЕЙцИ СЕ СЪБРАхА НА КРЪГЛА МАСА 

ПОД ПАТРОНАЖА НА ОБЛАСТНИЯ уПРАВИТЕЛ
На стр. 2
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ПриВетстВие нА МиЛенА ДиМитроВА -  ПреДсеДАтеЛ нА оиК 
При ВрЪЧВАне нА УДостоВерениЯтА нА ноВоизбрАниЯ КМет 

нА обЩинА тВЪрДиЦА, обЩинсКите сЪВетниЦи 
и КМетоВете нА КМетстВА

Уважаема гос-
пожо Златева, ува-
жаеми общински 
съветници, уважа-
еми кметове на 
населени места, 
местната законо-
дателна и изпъл-
нителна власт са 
важна част от жи-
вота и благото на 
гражданите. Общината е институция, от която 

зависи взимането на важни решения за прос-
перитет и подобряване условията на живот, 
реализиране на значими проекти и полезни 
услуги. Работата в Общинска администрация 
е нелека, изпълнена с редица отговорности, 
но винаги в полза на обществото, затова при-
емете моите пожелания за здраве, благополу-
чие, силен дух, воля и най-вече търпение към 
гражданите. Желая Ви попътен вятър и успех 
в предизвикателствата, които работата еже-
дневно ще Ви поднася. Имам удоволствието 
да връча и удостоверенията.

ПриВетстВие нА обЛАстниЯ УПрАВитеЛ МАрин ХристоВ 
КЪМ ноВоизбрАниЯ КМет нА обЩинАтА 

МАриЯ ГВозДеЙКоВА - зЛАтеВА 

Уважаема госпо-
жо Златева, уважае-
ми новоизбрани об-
щински съветници, 
уважаеми кметове 
на кметства, уважае-
ми гости, днес е пър-
вият ден от Вашия 
мандат на управле-
ние. Името на град 
Твърдица произхож-

да от старобългарската дума „твърдина“, 
синоним на думата „крепост“, разкритите 
каменни оръдия на труда в околните пещери 
свидетелстват, че районът около вашия град 
е обитаван от най-дълбока древност. С тази 
кратка препратка искам да акцентирам върху 
историческата значимост на Твърдишкия ре-
гион и да изразя своята дълбока надежда, че 

през Вашия мандат, г-жо Златева, ще успеете 
да опазите и възродите името на града, ще 
съумеете да съхраните богатия горски фонд, 
който притежавате и ще развиете още пове-
че икономическия му потенциал. Вярвам, че 
това ще се случи с едно мъдро, прозрачно и 
честно управление от Ваша страна, за да оп-
равдаете високите очаквания, които жители-
те на община Твърдица имат към Вас, защото 
най-важни за всяка община-държава, това са 
хората, защото всичко трябва да произлиза 
от хората, трябва да става чрез хората, тряб-
ва да бъде за хората. Затова управлявайте в 
единство, управлявайте и в разбирателство, 
за да може наистина вашият град, вашата 
община, вашият регион да просперира и да 
върви напред. Пожелавам Ви здраве и пол-
зотворна работа през следващите четири го-
дини. 

ноВоизбрАниЯт обЩинсКи сЪВетниК иВАн ПетроВ 
се обЪрнА с ПриВетстВие КЪМ КоЛеГите си 

и зАЯВи отКАз от ПозиЦиЯтА обЩинсКи сЪВетниК 
Уважаеми гости, 

скъпи съграждани, 
състезанието, наре-
чено „Местни избори 
2023 г.“, приключи 
току що. Пред вас са 
всички победители, го-
лемият победител г-жа 
Златева, другите побе-
дители – кметовете на 
кметства и г-н Дяков 
като председател на 

Общински съвет – Твърдица. 
В моята практика като състезател, аз го ка-

зах и по-рано, винаги съм изпитвал уважение 
към победителите, те за мен никога не са били 
врагове, това е състезание и за това аз искам 
оттук нататък да ги възприемем като побе-
дители и хора, които ще изпълняват всички 
предизборни обещания, които са дали, и ще 
изпълняват клетвата, която прочетоха и се за-
клеха преди малко. Но тъй като съм в основата 
на избирането на г-н Дяков предния мандат, 
като председател на Общински съвет – Твърди-
ца, ще си позволя да кажа няколко думи. 

Г-н Дяков, искам да зачета твоето или Ва-
шето обръщение, ние сме достатъчно близки 
да си говорим и на „ти“ – т. 7, това е в за-
ключение на предизборната кампания, твоите 
думи са следните „Знам, злите езици говорят, 
че съм ортак на Атанас Атанасов, ако беше 
така, днес щяхме да имаме поне един младеж-
ки център „Фабриката“, а ние имаме един гол 
одобрен проект и никакво реално действие по 
него.“ 

За жалост, г-н Дяков, стана ясно, че орта-
клък има, но това не е фатално, има и сглоб-
ка, има и ортаклък. Аз вярвам във Вас или в 

теб, вярвам в твоите добри намерения и  от 
сърце ти пожелавам на първо място оздравя-
ване и на второ място изпълнение на 100% на 
думите, които каза преди малко. Пак казвам, 
ти за мен си състезател победител. 

Второ, искам да се обърна към заместник 
кмета, изпълняващ длъжността кмет, г-н Дра-
ганов. Г-н Драганов във Вашето обръщение, 
тук говоря на Вие, говорехте за доноси от-
носно водопровода в Сборище. Значи, първо 
доноси няма, има сигнали, но да приемем, че 
са доноси, аз искрено пожелавам на всички 
тук присъстващи и на всички жители на тази 
община, дано да си останем с доносите, а да 
нямаме санкции от органа, изпълняващия ор-
ган, който може да ни наложи такива санкции 
на община Твърдица, че да ни се завие свят. 
И по този повод тук сте двама човека – г-н 
Драганов и г-н Атанасов, кажете на тези хора, 
защо след приключването на обекта дойде 
една фирма и направи 300-400 кв. тротоар-
ни плочи в с. Сборище до здравната, има хора 
от Сборище, те го знаят. Кой го направи, г-н 
Драганов, дарение ли беше, не беше със пари 
от общината, явно някой не си беше свършил 
работата, явно това е благодарение на нечия 
отговорност. С това приключвам с черните 
краски. 

Това за мен беше първият и последният 
ден като общински съветник. Надявам се, че 
ще има с какво да бъда полезен оттук нататък, 
ако г-жа Златева ме помоли, но аз искрено се 
надявам, че община Твърдица ще тръгне по 
един нов път и тази промяна, за която всички 
мечтаем, ще се превърне в реалност. Благода-
ря Ви и всички да сме за благоденствието на 
общината и на хората, които все още живеят 
тук! Благодаря Ви още веднъж!

ПриВетстВие нА Антон ДрАГАноВ, ВреМенно изПЪЛнЯВАЩ 
ДЛЪЖносттА КМет нА обЩинАтА, При ПреДАВАне нА 

сиМВоЛите нА ВЛАсттА нА Г-ЖА МАриЯ ГВозДеЙКоВА-зЛАтеВА

Уважаеми господин 
Областен управител, 
уважаеми дами и госпо-
да новоизбрани кмето-
ве на кметства и кмет на 
община, уважаеми дами 
и господа новоизбрани 
общински съветници, 
скъпи гости, искам да 
се обърна към г-жа Зла-
тева и всички кметове 
на населени места и общински съветници. Вие 
бяхте избрани по волята на гражданите, кои-
то са упражнили конституционното си право 
на глас. Доверието на хората е най-високата 
оценка, която се дава за лични, професио-
нални и управленски качества на избраните. 
Надявам се, че през следващите 4 години, ще 
оправдаете доверието на хората. 

Благодаря на всички, които отидоха до 
урните, въпреки че избирателната активност 
беше ниска и едва ли могат да се вземат адек-

ватни решения за работата на общината, аз се 
надявам и вярвам, че ще имате пълноценен и 
ползотворен мандат. Работете заедно за бла-
гото на общината. 

Имам удовлетворението да Ви предам 
общината в едно отлично финансово със-
тояние с много започнати проекти, с много 
спечелени и подготвени нови проекти и въз-
можности за надграждане, и в тази връз-
ка съм подготвил един чисто символичен 
приемо-предавателен протокол, в който са 
описани всички проекти, които ние Ви пре-
доставяме. Надявам се, че ще работите и ще 
ги изпълните достойно. Единственото нещо, 
с което искам да завърша и което остава не-
разплатено в общината, това е водопровода в 
село Сборище, а причина за това са доносите 
на едни хора, които  всъщност Ви подкрепяха 
във вашата кампания и аз имам един съвет, 
така чисто приятелски, към Вас, да си имате 
едно на ум за тях. Благодаря Ви за внимание-
то и пожелавам успех. 

ПриВетстВие нА МиросЛАВ ДЯКоВ При избирАнето МУ 
зА ПреДсеДАтеЛ нА обЩинсКи сЪВет - тВЪрДиЦА

У в а ж а е м а 
госпожо Златева, 
поздравявам Ви 
с изборния резул-
тат. Пожелавам 
Ви един успешен 
мандат, мандат, в 
който да изпъл-
ните повечето от  
Вашите приорите-
ти в програмата и 
не само Вашите, 
а да се обърнете, 
към всички кан-

дидати, които не бяхме малко, като всички 
ние имахме нелоши идеи, приоритети, за 
просперитета на Община Твърдица, в които 
Ви апелирам да се вгледате и да използва-

те. Ние сме насреща, за да Ви подпомага-
ме в това. Желая Ви от сърце да съберете,  
подготвите  и обедините един екип от хора, 
с който да работите за каузата община Твър-
дица. 

Уважаеми колеги общински съветници, 
благодаря за подкрепата, с която ме удос-
тоихте. Аз смятам да работя отново само и 
единствено за интересите и благоденствието 
на хората в тази община. Всеки един от нас, 
уважаеми дами и господа общински съвет-
ници, е индивидуалност, със своя житейски 
опит, със своята експертиза, и аз смятам да 
обединя всички тези ваши положителни ка-
чества, които имате, пак казвам вашата екс-
пертиза, за това да вземаме най-правилните 
решения в полза на хората от нашата община. 
Бъдете здрави!

На 24 ноември 2023 г. в Областна управа 
гр. Сливен под патронажа на областния уп-
равител инж. Маринчо Христов се проведе 
кръгла маса с представители на читалища и 
читалищни дейци от Сливенска област под 
надслов „Нови идеи - нови възможности“.

Участие в него взеха д-р Силва Нал-
бантанян – Хачерян, директор на Дирекция 
„Международно сътрудничество, европей-
ски програми и регионални дейности“ в Ми-
нистерството на културата, председателят на 
Съюза на народните читалища д-р Николай 
Дойнов.

Кръглата маса бе посветена  на 20-ата 
годишнина на Конвенцията на ЮНЕСКО 
за опазване на нематериалното културно 
наследство, сключеното споразумение за 
сътрудничество между Министерство на 

културата и Съюза на народните читалища 
от 28.08.2023 г.  Участниците в срещата об-
съждаха бъдещето развитие на читалищата и 
тяхната роля в съхранението на нематериал-
ното културно наследство.

На всички представители на читалища от 
областта беше дадена възможност да спо-
делят своите проблеми, свързани най-вече 
с липсата на съвременна материална база, 
средства и ограничените възможности за 
публични изяви.  

Участниците в срещата решиха да подо-
брят вътрешната комуникация между чита-
лищата с цел обмяна на идеи и опит.

От община Твърдица в срещата участва-
ха представители на читалищата в Твърдица, 
Козарево и Шивачево, както и старши спе-
циалист по културата в община Твърдица. 

чИТАЛИЩНИ ДЕЙцИ СЕ СЪБРАхА 
НА КРЪГЛА МАСА ПОД ПАТРОНАЖА 

НА ОБЛАСТНИЯ уПРАВИТЕЛ
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ГоДиШнинА

ЧитАЛиЩето В КозАреВо 
нАВЪрШи 95 ГоДини

В сУ „неофит риЛсКи“ ЧестВАХА 
ДенЯ нА нАроДните бУДитеЛи 

с тЪрЖестВо и ВиКторинА

Ден нА нАроДните бУДитеЛи 

Всички училища от общината отбелязаха 
Деня на будителинте с различни инициативи

В навечерието на Първи ноември залата 
на СУ „Н. Рилски“ събра учители и ученици, 
които отдадоха почит на духовните водачи 
на българския народ. В присъствието на 
господин Стоян Стоянов, старши експерт 
по БЕЛ, госпожа Таня Яначкова, директор 
на ОУ „Н. Прокопиев“, госпожа Станислава 
Чинтулова, директор на ДГ „В. Левски“, гос-
пожа Надежда Тодорова от Историческия 
музей в Твърдица, учениците от клубовете 
по интереси „Знам и мога“ от 5а клас с 
ръководител Д. Денчева, „Аз обичам бъл-
гарския език“ от 6а, 10а и 11а клас с ръ-
ководител Р. Генчева и „Земята - наш дом“ 
с ученици от 7а клас с ръководител С. Ге-
оргиева проведоха викторина под надслов 
„Поклон, будители!“. 

В петте кръга на викторината децата ни 
върнаха  към Българското възраждане и 
към онези енциклопедични личности, кои-
то, надраснали времето и обстоятелства-
та, са помогнали на страната ни да върне 
мястото си сред най-развитите в културно 
отношение страни в Европа. С вълнуващо 
слово, с музика и особено с изчерпателните 
си отговори малките състезатели изразиха 
благодарността си към народните будители.

Естествен финал на изявата стана общо-
то изпълнение на песента  „Де е България?“.

Участниците получиха награди от дирек-
тора на училището г-жа Петранка Минчева и 
паметни книгоразпределители, изработени 
от участниците в клуб „Млад възрожденец“.

Седмокласниците от клуб „Земята - наш 
дом“ с ръководител С. Георгиева направиха 
информационни табла за Деня на народ-
ните будители и за Международния ден на 

Черно море – 31 октомври.
Ученичката от ІХ а клас Мария-Михаела 

Димитрова сподели свои мисли за учител-
ската професия, за качествата на учителя и 
за предстоящите големи житейски избори. 
Своите разсъждения тя е нарекла „Големият 
урок“. 

Тази година НЧ „Развитие-1928” – Козарево 
празнува 95 години от основаването си. В Про-
токола четем: „Днес 22.04.1928 г., ний, долупод-
писаните жители на с. Козарево, Новозагорска 
околия, чувствайки голямата и належаща нужда 
от просвета, се събрахме в Народното първо-
начално училище и под председателството на 
Александър Попов решихме да си основем чи-
талище и изработим Устав….” 

Документите са подготвени и изпратени в 
Стара Загора и  в Министерство на народното 
просвещение за утвърждаване. 

иЗМиНатият Път На читалището 
до сеГа 

ни напомня за онова време и шепата ентуси-
асти, които по незнаен път са решили да отворят 
очите на будните тогава козаревци. Първоначално 
читалището няма сграда. Помещава се в кръчми, 
в църковните одаи, в частни къщи. Разнообразна 
е дейността на читалището тогава – танцов състав, 
битов хор, театрална трупа, пълно участие на учи-
тели, ученици и населението на Козарево.

Минават дни, месеци, години. Провеждат се 
културни мероприятия, като най-интересни са 
през зимата, когато хората са по-свободни. 

Приходите са За ПострояваНе 
На сГрада. 

Пръв подема инициативата тогавашният 
кмет на Козарево – Йордан Атанасов /Адам/. 
Всички младежи се явяват на работа при ръч-
ното изработване на тухлите. Повече от 60 000 

тухли са изпечени и докарани с волски коли – 
всичко на трудови начала. Майстори и работни-
ци – всички от Козарево.

Сградата, построена през 1955-58 г., е голя-
ма и просторна, с хубава сцена и салон. Нека 
споменем имената на хората с огромни заслуги 
за построяване на читалището – Александър По-
пов, Николай Георгиев, Йордан Атанасов /Адам/, 
Дончо Дончев, Станчо Тинчев и др. Но годините 
минават. Остарява не само човек, но и сътворе-
ното от него. Решението идва през 1984 г. Тогава 
козаревци решават, че е 

НеобходиМ осНовеН реМоНт 
На сГрадата. 

Всичко е съгласувано с Община Твърдица 

и с г-н Георги Йорданов – тогава Министър на 
културата. Той съдейства за финансова помощ 
от Национален дарителски фонд „13 века Бълга-
рия” и през 1986 г. читалището е ремонтирано и 
реставрирано. Сградата е същата, но вътрешната 
уредба, акустика и обзавеждане са други. Г-н 
Йорданов подарява от  личната си библиотека 
10 000 тома книги и 22 художествени картини.

През 2009 г. е заснет филмът „Вършитба 
в Козарево” по инициатива на Иван Балчев, а 
през 2011 г. филмът „Улищица – свято място”. 
Целта на тези кратки филми е да се съхрани за 
поколения наред местната традиция. Последни-
ят проект, по който читалището работи е „Гло-
бални библиотеки- България”, като целта му е 
всеки гражданин да получи равнопоставен дос-
тъп до информация чрез Интернет.

Какво е читалището без библиотека? Тя е от-
лично уредена и активно работеща. Разполага с 
10 413 тома детска, художествена, справочна и 
научна литература. Служителите се стремят  да 
задоволят читателските търсения и интереси, 
като 

ежеГодНо обНовяват 
библиотечНия ФоНд.

Днес НЧ „Развитие1928” продължава да ра-
боти и е притегателен център за децата и насе-
лението на Козарево. За своите 95 години чита-
лището се превръща в неотменна част от живота 
на хиляди хора, поколение след поколение, па-
зейки духа на родолюбието.

По традиция жителите на Козарево празну-
ват на Архангеловден. Празникът тази година 
започна на 07.11. с отслужена вечерня и общо 

петохлебие, а на 08.11.  свещеноиконом Иван 
Иванов отслужи тържествена Света литургия в 
храм „Св. Архангел Михаил”.

На вечерното тържество в НЧ „Развитие 
-1928” гостите и жителите на квартала имаха 
възможност да се насладят на богата програма 
с участието на децата от ДГ „Васил Левски”, Во-
кална група при читалището и Ансамбъл за на-
родни песни и танци - Сливен. 

На Архангеловден гости на празника бяха 
новоизбраният кмет на Община Твърдица – г-жа  
Мария Златева - Гвоздейкова, г-н Пламен Ку-
румилев - секретар на Община Твърдица и г-жа 
Сийка Минчева – старши  специалист култура в 
общината.

даниела станчева

ХрАМ „сВети АрХАнГеЛ МиХАиЛ” 
В КозАреВо ЧестВА 180 ГоДини

  Тази година се навършват 180 години 
от основаването на църквата в Козарево. 
Тя е построена през 1843 г от жителите на 
някогашното село Козарево .  През 2013 г. 
се поставя началото на основен ремонт, ре-
конструкция и реставрация. 

иНициатор На реМоНтНите 
работи 

и основен дарител за тяхното извършва-
не е  инж. Петко Антонов, който за съжале-
ние вече не е сред нас. Светла му памет! Не-
говото дело продължава синът му Лъчезар 
Антонов, като привлича много хора с добри 
сърца, които също да помагат. Тази година 
празнуването на храмовият празник беше 
съчетано с отбелязването на 180-та годиш-
нина от създаването му. Отслужена беше 
тържествена литургия и петохлебие.

 църковНото Настоятелство 
отПравя блаГодарНости 

към отец Иван Стойнов - 
човек с голямо  сърце, който 
служи в храма –  добронамерен 
и изключително мъдър, винаги 
отзоваващ се в полза на хората. 
Благодарности към г- жа Петко-
ва, която дари на храма копие 
на Чудотворната икона „Света 
Богородица Всецарица” и на 
Стоян Крълев, който я отнесе в 
Атон за освещаване. От същото 
място придобихме „Честния 
Пояс на Света Богородица”, за 
който се вярва, че лекува вся-

какви болести и помага при безплодие.
Благодарности на художника Евгени 

Генчев – реставратора, чиито ръце и спо-
собности превърнаха Божия храм, в още 
по-привлекателно и уютно място, не само 
за очите, но и за душите на хората. 

още блаГодарНости 

към Калинка Михалева, която прие ми-
сията да стопанисва храма и да бъде кли-
сар, към Кети Генчева, която помага и на 
място, и от разстояние , но винаги и при 
необходимост. Благодарности на г-н Атанас 
Атанасов, които също се е отзовавал и е по-
магал  за обновяването на храма финансо-
во и организационно. 

Благодарим на всички хора с добри сър-
ца и светли мисли, на всички отзоваващи се 
на бригадите за почистване и освежаване, 
на всички дарители. Мили хора, нека не 
забравяме, че най-мощната сила на света- 
това е вярата. Бъдете здрави! 

от църковното настоятелство 
на храма

Снимка: От архива на читалището
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МАРИЯ ГВОЗДЕЙКОВА - ЗЛАТЕВА ЩЕ РАБОТИ ЗА ПОДОБРЯВАНЕ 
НА ЖИВОТА В ОБЩИНАТА ВЪВ ВСИчКИ СфЕРИ 

ВизитКА

На 10.11.2023 г. с полагане на тържест-
вена клетва започна мандатът на новия кмет 
на общината – госпожа Мария Гвоздейкова – 
Златева. Тя спечели доверието на избирате-
лите с предизборна платформа, в която бяха 
застъпени всички важни за хората въпроси. 

Мария Йорданова Гвоздейкова – Златева 
е родена и израснала в Твърдица. Възпита-
ничка е на СУ „Н. Рилски“ и на Професио-
налната гимназия по икономика „Проф. 
Димитър Табаков“ – Сливен. През 2003 г. 
завършва специалност „Счетоводство и 
контрол“ в Университета за национално и 
световно стопанство – София. Притежава 
магистърска степен  по „Икономика“. Прите-
жава 10-годишен професионален опит като 
експерт в телекомуникационния и банковия 

сектор. Управлявала е собствен бизнес.
Мария Гвоздейкова – Златева е семейна, 

с едно дете. Към момента на своето канди-
датиране за кмет на общината е политически 
неангажирана. За себе си казва, че не се 
стахува да поема отговорности и да отстоя-
ва своите решения. Вярна е на своите каузи, 
но търси и допирни точки за обединение, 
когато става въпрос за общественозначими 
действия. Като кмет на община Твърдица тя 
ще работи по всички основни приоритети в 
живота на хората:

иНФраструктура
• Проектиране и изграждане на нов съ-

временен общински пазар с паркоместа, 
ВиК, осветление и тоалетни

• Изграждане на младежки клубове
• Обновяване на детските площадки и из-

граждане на нови
• Поставяне на указателни табели на ули-

ци, площади и културно – исторически обекти
• Реновиране с капиталови средства на 

улиците в населени места и общински път от 
Борв дол до местността Циганска поляна.

социалНи дейНости
• Осигуряване и обзавеждане на помеще-

ние за хора, подложени на домашно насилие
ЗдравеоПаЗваНе
• Оборудване на медицински кабинети в 

сградата на бившата общинска болница със 
съвременна диагностична апаратура

• Привличане на още лекари – специали-
сти за седмични или месечни прегледи

• Оборудване на съвременна медицинска 
лаборатория

• Изграждане на външен асансьор за въз-
растни и хора със специални потребности 
към сградата на медицинския център

икоНоМика
• Изграждане на общински предприятия 

за озеленяване и битови услуги
• Изграждане на фотоволтаичен парк за 

собствен консумация на електроенергия и  
комплекс за производство на пелети

• Изграждне на общински оранжерии, 
овощни и зеленчукови градини за нуждите 
на подрастващите

• Организиране на редовни срещи и дику-
сии с местния бизнес

еколоГия и Природа
• Разчистване на незаконните сметища и 

изграждане на видеонаблюдение
• Повишаване на ефективността при сме-

тоизвозването
• Промана на облика на паркове и гра-

динки и изграждане на поливни системи
• Почистване и поддръжка на гробищните 

паркове
туриЗъМ
• Разработване на туристически проду-

кти и на сувенири за значими културно – ис-
торически събития

• Маркиране на съществуващите и на 
нови екопътеки и изграждане на съпътства-
щи нови навеси и места за отдих

• Узаконяване и предоставяне право на 
строеж за изграждане на съвременни турис-
тически обекти в Твърдишкия балкан

сПорт
• Безрезервна подкрепа чрез обезпеча-

ване с необходимия финансов ресурс на 
младите ни таланти в автомобилизма, ори-
ентирането и борбата

• Организиране и провеждане на открит 
турнир по тенис на маса

• Организиране и провеждане на състеза-
ние по колоездене с участие на всички въз-
растови групи

култура
• Предаване на концерти и събития от чи-

талищата в общината  посредством уеб бази-
рана платформа в реално време в интернет

• Създаване на система за популяризи-
ране на културните събития в общината чрез 
реклама и ривличане на медийни партньори

• Организиране на беседи с видни об-
ществени личности

НОВОИЗБРАНИТЕ КМЕТОВЕ НА НАСЕЛЕНИ МЕСТА В ОБЩИНАТА

Анита Иванова
Кмет на с. сборище

Василка Ганчева 
Кмет на с. боров дол

Диян Иванов
Кмет на гр. Шивачево

Емегюл Адемова
Кмет на с. бяла Паланка

Петко Петков
Кмет на с. оризари

Ниязи Ниязиев
Кмет на с. Жълт бряг

Николина Донева 
Кмет на 

с. Червенаково
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СЪСТАВ НА НОВОИЗБРАНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

теКстЪт нА КЛетВАтА нА обЩинсКите сЪВетниЦи

Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите на страната и във всичките си действия 
да се ръководя от интересите на гражданите от община Твърдица и да работя за тяхното благоденствие.
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КЛуБЪТ НА учИТЕЛИТЕ - ПЕНСИОНЕРИ 
„ПОЛЪх ОТ МЛАДОСТТА” СТАНА НА 25 ГОДИНИ 

КРИСТИАН ЗИНКОВ СТАНА ВТОРИ НА ПОСЛЕДНИЯ КРЪГ ОТ 
КАРТИНГ шАМИОНАТА И НА БАЛКАНСКАТА КуПА В КЮСТЕНДИЛ

АДренАЛин

На 07 и 08 октомври 2023 г. в гр. Кюс-
тендил на писта „Пауталия” се състоя по-
следният VI-ти кръг от Националния шам-
пионат по картинг /НКС/. Това последно 
състезание бе много важно за Кристиан, 
защото имаше шанс да се придвижи по-на-
пред в шампионата. Имаше добре уточнен 
картинг и отлична скорост, бе най-бърз на 
тренировките. Той постигна второ време 
на квалификацията в съботния ден, 4-ти на 
хийт 1 и втори на хийт 2, което му определи 
и втора позиция на стартовата решетка за 
неделя. 

В неделя на първи манш изостана тре-
ти при старта, изпревари и догони първия, 
като изпусна момента за атака, но бе плът-
но зад него до финала. Втори манш отново 
стартира втори, но при старта зае трета по-
зиция, забави се малко повече при изпре-
варването и нямаше достатъчно обиколки 
до края, за да догони първия. Завърши от-
ново втори. 

В общото годишно класиране за шампи-
оната не му достигна една точка за топ 3.

На 21 и 22 октомври се състоя и Бал-

канската купа – финално за картинг сезона 
състезание в г. Кюстендил. Участваха 9 пи-
лота в клас Minimax, като имаше и пилоти 
от Гърция. Зинков бе най-бърз през целия 
уикенд. Спечели и полпозишън за първи 
манш в неделя. На първи манш направи 
добър старт и водеше с убедителна пред-
нина пред шампиона за сезона в класа,  но 
5 обиколки преди финала състезанието бе 
спряно с червен флаг, заради инцидент и се 
наложи да го рестартират. При старта, оба-
че и грешка на Кристиан, бе изпреварен на 
първи завой от двама пилоти и обиколките 
до края не бяха достатъчни, за да изпрева-
ри. Финишира трети с най-бърза обиколка. 
Втори манш стартира от трета позиция, бе 
изпреварен, но с битка до последно навакса 
две позиции и финишира втори.

И този уикенд Зинков показа най-добра 
скорост. Това финално състезание показва, 
че Кристиан върви пътя си в правилната 
посока. Предстои зимната пауза, време за 
заслужена почивка и анализ на изминалия 
сезон.  

ирина азманова

КуРСАНТ СЕРЖАНТ ЗЛАТИНА ГЕНчЕВА ОТ ТВЪРДИцА ОТНОВО 
Е ОТЛИчЕНА НА шАМПИОНАТ ПО ОРИЕНТИРАНЕ

На първия Балкански военен шампионат 
по ориентиране, проведен в Анталия, Турция 
курсант сержант Златина Генчева  завоюва 
сребърен медал. 

Курсант сержант Златина Генчева е от 
гр. Твърдица, като състезателната й дейност 

започва  в  Ски клуб „Чу-
мерна“ в града, където пе-
чели много награди в със-
тезания по ориентиране на 
територията на България и 
чужбина.  През 2022 г. Зла-
тина бе наградена с плакет и 
грамота от кмета на  община 
Твърдица г-н Атанас Атана-
сов по случай празника на 
града Петковден за принос 
в развитието на  спорта, 
в  дисциплината „Спортно 
ориентиране и планинско 
бягане“ и за завоювани ре-

дица национални    постижения.
Честито! Гордеем се с теб! Продължавай 

все така смело напред.
слави иванов – Председател на 
ски клуб „чумерна“ - твърдица  

ДОСТОЙНО ПРЕДСТАВЯНЕ НА КАРАТЕ КЛуБ „БуДОСТИЛ“
Състезателите от Карате клуб ,, Будостил“ 

при НЧ „Св. Св. Кирил и Методий 1914”, гр. 
Твърдица, се представиха достойно на със-
тезанието за  Националната купа по Карате 
2023 г.- гр. Самоков

Поздравления за Димитър Цонев на ката, 
при 11- годишните и на Венелин Стоилов – ка-
тегория 65 кг при мъже, който спечели брон-
зов медал на кумите.

сенсей Петър Захариев

На първи ноември в далечната 1998г. гру-
па пенсионерки, работили в СОУ „Неофит 
Рилски” решават да бъде организиран клуб на 
пенсионерите учители. Към деята на Госпо-
динка Минева, Тянка Йотова, Мария Стойко-
ва, Зоя Костадинова се присъединяват Лора 
Добрева, Пенка Леонова, Денка Тошева и др. 

Първите сбирки са проведени в „Олим-
пик”, в една малка сладкарничка до бившата 
закусвалня, бистро „Никодинеску” и др. През 
2006г. започнахме да се събираме в клуба на 
инвалида „Вяра, Надежда, Любов”. Там орга-
низирахме 

ПраЗНици и събираНия По 
раЗличНи Поводи. 

Много пъти нащите инициативи бяха по-
сещавани от представители на СОУ „Неофит 
Рилски”, поличавали сме поздравления от 
директорката Петранка Минчева, от кмето-
вете на общината, при нас са идвали и деца 
от местните детски градини по случай Нова 
година, 8-ми март и други празници. 

    Вече поостаряхме и не можем да хо-
дим до клуба на хората с увреждания. Сега 
с разрешение на г-жа Гергана Трухчева пра-
вим нашите сбирки в бистро „Ореха”. Тази 
година инициативен комитет към нашия клуб, 
ръководен от г-жа Лора Добрева, организира 
празник 

По случай 25 ГодишНиНата 

от основаването на Клуба. Поздравите-

лен адрес и малък подарък бяха поднесени 
на всички, навършили 80 години, тогавашния 
кмет Атанас Атанасов подари на всички сак-
сия с цвете. 

Тази година на първи ноември отпразну-
вахме деня на будителя 
и 25 години от създа-
ването на клуба.  Гост 
на празника бе старши 
експерт по образова-
нието г-жа Данка Генче-
ва. В своето изказване 
тя каза: „Благодарение 
на Вас днес ние се из-
явяваме във всички 
сфери на живота. Ние 
по-младите искаме да 
притежаваме поне мъ-
ничко от вашия живец. 
Желая да сте все така 
жизнени, здрави, да си 
организирате празници 
и да живеете дълго. Вие 
сте пример за нас и ние 
продължаваме да се 
учим от вас”. Госпожа 
Лора Добрева ни при-
помни 

историята На 
съЗдаваНето На 

Нашия клуб.

Отбелязахме и 80 
годишния юбилей на 
нашата колежка Цвета-

на Атанасова. Тя получи поздравителен адрес 
от името на общинския съвет на пенсионери-
те „Съюз – 2004 – Обединени” и от инициа-
тивния комитет на нашия клуб. Поздрави и 
цветя получихме от Холдинг „Трухчеви”, от 

поета Бисер Бойчев и от госпожа Ваня Ишме-
рова. За тези няколко часа ние се почувства-
хме уважени и удовлетворени.

     
радка Златева
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Местни избори 

ПроВеДоХА се изборите зА КМетоВе и обЩинсКи сЪВетниЦи. 
зА КМет нА обЩинАтА беШе избрАнА ГосПоЖА МАриЯ ГВозДеЙКоВА - зЛАтеВА

ПП ВЪЗРАЖДАНЕ
ПП БЪЛГАРСКИ ВЪЗХОД
ПП Движение за права и свободи-ДПС
ПП ПАРТИЯ КОНСЕРВАТИВНА БЪЛГАРИЯ
ПП ГЕРБ
Движение Демократично Действие – Д3
ПП БЗНС
ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД
КП ЛЕВИЦАТА!
КП ЗАЕДНО ЗА СИЛНА ОБЩИНА
КП Граждани за общината
КП БСП ЗА БЪЛГАРИЯ
КОАЛИЦИЯ ПРОДЪЛЖАВАМЕ 
ПРОМЯНАТА-ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ
с изключение на ПП Партия коНсерва-

тивНа бълГария всички останали заявиха 
регистрации на кандидати както следва:

За Кмет на община – 10 кандидата
За Общински съветници – 12 листи с общо 

124 кандидата
За кмет на кметство общо 26 кандидата, 

от които за: 
- Сборище – 7 кандидата
- Шивачево – 7 кандидата
- Оризари – 2 кандидата
- Боров дол – 4 кандидата
- Жълт бряг – 1 кандидат
- Бяла паланка – 2 кандидата
- Червенаково – 3 кандидата
Избирателната активност по време на 

първия тур на изборите беше 46.25%.
За кмет на община  гласуваха  5044 из-

биратели. до балотаж стигнаха:
- Атанас Христов Атанасов с 1778 гласа и 

38.23%

- Мария Гвоздейкова – Златева с 721 гласа 
и 15.50%

За общински съветници – гласуваха 5019 
и бяха избрани следните кандидати:

имена на 
общинските 
съветници

Партия/коалиция/
местна коалиция/

независим

1. Анелия Стоянова 

Стоянова
ПП ГЕРБ

2. Атанас Христов 

Атанасов
ПП ГЕРБ

3. Байрам Рашидов 

Рашидов

Движение за 

права и свободи 

- ДПС

4. Бисер Йорданов Бойчев
БСП ЗА 

БЪЛГАРИЯ

5. Валентин Лазаров 

Кръстев
ПП ГЕРБ

6. Геро Йорданов Колев ПП ГЕРБ

7. Динко Николов Вълев
ГРАЖДАНИ ЗА 

ОБЩИНАТА

8. Иван Георгиев Петров БЗНС

9. Йордан Петров Крълев
БСП ЗА 

БЪЛГАРИЯ

10. Кольо Желев Кадирев БЗНС

11. Красимир Динев 

Куртев

БСП ЗА 

БЪЛГАРИЯ

12. Мария Йорданова 

Гвоздейкова-Златева

ГРАЖДАНИ ЗА 

ОБЩИНАТА

13. Мирослав Христанов 

Дяков

КОАЛИЦИЯ 
ПРОДЪЛЖАВА-
МЕ ПРОМЯНАТА 
– ДЕМОКРАТИЧ-
НА БЪЛГАРИЯ

14. Петко Борисов Ненов ПП ГЕРБ

15. Петко Стефанов 

Таранджиев

Движение за 

права и свободи 

- ДПС

16. Светла Георгиева 

Георгиева

КОАЛИЦИЯ 
ПРОДЪЛЖАВА-
МЕ ПРОМЯНАТА 
– ДЕМОКРАТИЧ-
НА БЪЛГАРИЯ

17. Хюсеин Алиосман 
Кула ПП ГЕРБ

След избирането на Мария Гвоздейкова-
Златева за кмет, на нейно място в състава 
на ОбС влиза Христо Султанов от Коалиция 
„Граждани за общината“.

След като Иван Георгиев Петров заяви от-
каз от позицията общински съветник, на него-
во място в състава на ОбС влиза Димо Иванов 
Стоянов от БЗНС, който предстои да положи 
клетва при следващата сесия на ОбС.

За кмет на кметство сборище  гласуваха 
586 избиратели и до балотаж стигнаха:

- Анита Иванова с 152 гласа
- Пенка Атанасова – Златева с 216 гласа
За кмет на кметство шивачево  гласу-

ваха 1057 избирателя, до балотаж стигнаха:
- Радостина Бакалова - Петкова с 287 гласа
- Диян Иванов с 213 гласа
За кмет на кметство боров дол  гласу-

ваха 216 избирателя, до балотаж стигнаха:
- Василка Ганчева с 83 гласа
- Георги Георгиев с 53 гласа

На първи тур бяха избрани следните 
кметове на населени места:

За Кмет на кметство Оризари гласуваха 
298 избирателя и спечели Петко Енчев Петков 
от ПП ГЕРБ с 208 гласа.

За Кмет на кметство Жълт бряг гласуваха 
139  избирателя и спечели Ниязи Илмиев Ни-
язиев от ПП ДПС с 114 гласа.

За Кмет на кметство Бяла паланка гласу-
ваха 499 избирателя и спечели Емегюл Аде-
мова с 283 гласа.

За Кмет на кметство Червенаково  гласу-
ваха 90 избирателя и спечели Николина Мих-
нева Донева от ПП ГЕРБ с 48 гласа.

По време на втория тур на изборите за 
кметове, който се проведе на 05.11.2023г., 
отново имаше 19 секционни избирателни сек-
ции, 16 от които бяха и с машинно гласуване. 
На  II тур броят на гражданите с право да гла-
суват се увеличи с четирима души в сравне-
ние с първия тур и техният брой стана 10 904 
избиратели. 

Избирателната активност на II-тур беше 
42.65%. За Кмет на община  гласуваха 4651  
избиратели. Спечели Мария Гвоздейкова –  
Златева от  КП Граждани за общината с 2292  
гласа и 51.38%.

За Кмет на кметство Сборище  гласуваха 
655  избиратели и спечели Анита Иванова от 
КП БСП ЗА БЪЛГАРИЯ с 336  гласа.

За Кмет на кметство Шивачево  гласуваха 
1005  избиратели и спечели Диян Иванов от 
ПП ВЪЗРАЖДАНЕ  с 512  гласа.

За Кмет на кметство Боров дол  гласуваха 
227 избиратели и спечели Василка Ганчева от 
КП БСП ЗА БЪЛГАРИЯ с 117 гласа.

По информация от общинска 
избирателна комисия – твъдица, 
Председател Милена димитрова 

р е ш е Н и е № 1/10.11.2023 г.
На основание чл. 24, ал. 1 от ЗМСМА, Об-

щински съвет – Твърдица 
реши
Избира за Председател на Общински съ-

вет – Твърдица – г-н Мирослав Христанов 
Дяков

р е ш е Н и е № 2/10.11.2023 г.
На основание чл. 21, ал. 3 от ЗМСМА, Об-

щински съвет – Твърдица 
реши
1. Избира Временна комисия за изработ-

ване на проект на Правилник за организация-
та и дейността на Общински съвет – Твърдица 
в състав от 6 члена.

2. В състава на комисията да влязат след-
ните общински съветници:

Председател на комисията –  Валентин 
Лазаров Кръстев

Членове:
- Йордан Петров Крълев
- Кольо Желев Кадирев
- Петко Стефанов Таранджиев
- Светла Георгиева Георгиева
- Христо Петров Султанов
Поради изчерпване на дневния Първото 

тържествено заседание на Общински съвет – 
Твърдица беше закрито в 12:10 ч.

Мирослав Дяков
Председател на Общински съвет – 

Твърдица
Пламена Тропчева

Протоколчик

РЕшЕНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -ТВЪРДИцА

Чомаков заменя на поста комисар Владимир Демирев, който навършва 60 години и напуска 
системата на МВР. Денчо Чомаков е преназначен на длъжност Директор на Регионална дирек-
ция „ПБЗН” Сливен.

Комисар Денчо Чомаков има прослужени 33 години в МВР, от които 23 години на ръковод-
на длъжност. След завършване на висшето си образование във факултет ПБЗН на Академията 
на МВР през 1990 година, последователно преминава през всички изпълнителски длъжности 
в двете основни направления на дейност в РСПБЗН – Сливен: 3 години като инспектор на де-
журна смяна и 5 години като инспектор в направление „Държавен противопожарен контрол“. 
За самоотвержената си работа в направленията пожарогасителна и спасителна дейност Денчо 
Чомаков е получавал множество благодарствени писма от пострадали в пожари и при други 
произшествия. Активната му дейност в направление Държавен противопожарен контрол, освен 
всичко друго постигнато, му носи през 1997 г. признание на национално ниво със завоюваното 
ІІІ-то място в Националния конкурс „Пожарникар на годината” в направление „Офицери, рабо-
тещи в направление ДПК”.

В края на 1999 г. регионалното ръководство на ПБЗН се доверява на главен инспектор 
Денчо Чомаков и той е назначен за началник на РСПБЗН-Твърдица. На тази длъжност той се 
проявява като много добър служител и ръководител от системата на ПБЗН. Успява да изгради 
отлични взаимоотношения, както с колектива на РСПБЗН-Твърдица, така и с ръководствата на 
ОДМВР-Сливен и РУ-Твърдица, местната власт, ДГС-Твърдица и представители на останалите 
държавни институции в региона . Утвърждава се като компетентен и можещ ръководител, полз-
ващ се със завиден авторитет.

По материали на sliveninfo 

КОМИСАР ДЕНчО чОМАКОВ ОГЛАВИ ПОЖАРНАТА В СЛИВЕН

учЕНИцИ И учИТЕЛИ ОТ Су „Н. РИЛСКИ“ 
БЯхА НА ОБМЯНА НА ОПИТ В РуМЪНИЯ 

ПО ПРОГРАМА „ЕРАЗЪМ +“ 

От 20.11.2023г. до 27.11.2023 г. учени-
ците от 11.а клас и 10.а клас участваха  в 
проект по програмата „Еразъм+“ в Ру-
мъния. Децата, придружавани от своите 
учители Пламена Стоева и Василена Шко-
дрова, бяха настанени в къмпинг до Бребу.          
Младежите имаха възможност да упражнят 

английския си език, докато 
разговаряха с връстници от 
Румъния, Литва и Унгария. 
Заедно дискутираха темата 
BULLY-ALT-DELETE, разигра-
вайки различни театрални 
сцени, свързани с насилието 
и тормоза.

Българските участници 
имаха възможност да се на-
сладят на местната кухня, 
да се запознаят с културата 
на различни държави, да 
посетят „Музей на влака“ в 
Решица. 

Те влязоха в ролята на 
активни журналисти, като 

направиха интервюта в едно от елитните 
училища в Решица,  проявиха и своите ар-
тистични умения по време на различни 
крафт занимания.

Петранка Минчева, 
директор на су „Н. рилски“

ПроГрАМи и ПроеКти
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НОВОИЗБРАНИТЕ КМЕТОВЕ ВСТЪПИхА В ДЛЪЖНОСТ




